
Fra: tore.hauge@dekristne.no 
Sendt: 21. november 2016 15:25 
Til: Ordførar Lindås 
Kopi: tore.hauge@dekristne.no; Tove Mette Arnø Fyllingen 
Emne: Re: [Fwd: INNBYGGJARBREV] 
 
 
 
 
OK-VISER OGSÅ TIL STATENS VEGVESEN SI TRAFIKKTELJING FRÅ JUNI 2015. 
   DEN SYNER HEILE 1200 BILER I TRAFIKK PÅ MYKINGVEGEN PR DØGN- 
 
  (dersom kommunen treng dokumentasjon fra måling vasskvalitet, eller frå trafikkmålinga, kan 
denne ettersendast ved å kontakte underteikna). 
 
Tore Hauge 
 
tlf 97 10 73 48 
 
 
 
 
Den man, november 21, 2016, 14:13 skrev Ordførar Lindås: 
> Hei 
> Eg takkar for mail / innbyggjar brev til kommunestyret. 
> Brevet ditt viser til den pågåande prosessen om ny Eikanger / Kløvheim  
> skule , samt utfordringar knytt til bla drikkevatn . 
> Eg sender vidare brevet ditt til avd.leiar som er sekretær for  
> politiske utval og kommunestyret slik at brevet blir ført på den  
> pågåande skulesaka om ny felles skule. 
> Vidare vil eg sende mailen din til kommunestyrerepresentantane . 
> 
> Mvh 
> Astrid Aarhus Byrknes 
> 
> Sendt fra min iPad 
> 
>> Den 21. nov. 2016 kl. 13.58 skrev "tore.hauge@dekristne.no" 
>> <tore.hauge@dekristne.no>: 
>> 
>> -------------------------- Opprinnelig melding 
>> --------------------------- 
>> Emne:     INNBYGGJARBREV 
>> Fra:      tore.hauge@dekristne.no 
>> Dato:     man, november 21, 2016, 13:45 
>> Til:      ordførar@lindas.kommune.no 
>> --------------------------------------------------------------------- 
>> ----- 
>> 
>> 
>> 
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>> 
>> TIL 
>>     HØYLAND 21.11-2016 
>> 
>> KOMMUNESTYRET 
>> LINDÅS KOMMUNE 
>> 
>> V/ordførar Astrid Byrknes 
>> 
>> 
>> 
>> HØYLAND SKULE OG INFRASTRUKTUR Eikanger-Fammestad. 
>> 
>> VATN: 
>> 
>> 
>> I samband med debatten om skule- veg og vassverk Eikanger-Kløvheim,  
>> vil eg be om at kommunestyret vurderer følgjande: 
>> 
>> Vasskvaliteten i Høylandsbygd er fleire stader så dårleg at det ikkje  
>> vert tilrådd brukt som drikkevatn (jfr. analyserapport Aurofins samt  
>> 2 innleverte vassprøver til Lindås Kommune). 
>> 
>> Etter 3 års privat forsøk (Høyland Vassverk), har det ikkje lukkast å  
>> få offentleg godkjent drikkevatn til Høyland. Dette til tross for at  
>> staden har eit driftig landbruk, nye bustadfelt og næringgsverksemd  
>> med fleire bedrifter. 
>> 
>> Det er ein god del lovverk som kjem inn når det gjeld norsk drikkevatn: 
>> 
>> -Mattilsynet Norge (protokoll for vann og helse mattilsynet.no/vann)  
>> -Plan og bygningslova -Nasjonale mål for vann og helse (merk  
>> "skal-setning") -EU-konvensjonen (godkjent vann) -Brannlova  
>> (slokkingsvatn i bebygde strøk,og til næringsbygg). 
>> -Hovedplanen med delplan (kva vasskjelde skal forsyna  
>> Fammestad-Høyland og Eikangerbygdene med vatn)? 
>> -Folkehelseloven og kommune/fylkeslegen (forventer at kommunen tek 
>> ansvar) 
>> -Stortinget si eige vassgruppe v/Olav Elvestuen. 
>> 
>> SKULE (HØYLAND): 
>> 
>> Debatten om samskuling Kløvheim-Eikanger har konkludert med at desse  
>> 2 barneskulane skal slåast i saman til ein storskule. Kartet syner at  
>> ein ny skule i samband med vegkryss på Høyland, får lik skuleveg i  
>> begge retninger (sør-nord). Dette opnar også høve til å betra  
>> infrastuktur som offentleg vatn,veglys og fortau. Bussforbindelsen på  
>> Mykingvegen er alt god pr i dag og treng kanskje ikke mykkje endring  
>> i skuletida. 
>> 
>> Fordeler med å leggja ein ny skule til Høyland (samarbeid mellom 
>> bygdene): 



>> 
>> -Nærområdet (Baståsen) med felles urskog og etablert  
>> tur-terreng,oppfyller fleire av måla i skulen sin læreplan. 
>> -bygdene ligg tett ved 2 store fjordar (Osterfjorden og Fensfjorden),  
>> med etablerte båthavner og felles vinterlagring fritidsbåter. 
>> -felles ungdomskule på Ostereidet (fre 8.klassetrinn). 
>> -Eikanger vassdraget saman med Baståsen bind bygdene saman med tur-og  
>> fritidsaktiviteter. 
>> -Felles fylkesveg-357 Mykingvegen  (Nord/sør) bind bygdene saman i  
>> lag med Høylandsvegen (mot Seim i aust). 
>> -kommunalt drifta renovasjon og off.vassverk som lett kan samkjørast  
>> (sjå kommunen sine planer for vidare utbygging Eikanger-Fammestad). 
>> -felles skulemusikk (Kløvheim-Eikanger)? 
>> -Nytt tomteland på Høyland med kort veg til Knarvik. 
>> -Utvida skulekrins mot Søreide-Grimstad og samarbeid med skulen på Seim. 
>> -Det er i dag samordna skogsdrift,bemanna bensinstasjon/bilverstader-  
>> brønnboring, sag, handel og industri. 
>> -felles vegsamband til arbeidsplasser i Knarvik-Lindås og Mongstad. 
>> -Filmklubb på Fammestad samt aktive lag og bedehus med bl.a juniorklubb. 
>> 
>> 
>> Dette er ein del ting som MÅ vurderast som ei bærkraftig utbygging. 
>> 
>> 
>> med beste helsing 
>> 
>> 
>> Tore Hauge 
>> (politisk fylkesleiar) 
>> 
>> Mykingvegen 329 
>> 
>> 5913 Eikangervåg 
>> 
>> 
>> 
>> 
>> 
>> 
>> 
>> 
> 
 
 


	>> Fra:      tore.hauge@dekristne.no

